
Vážená paní kolegyně, 
 
jistě víte, že i jako prezident České lékárnické komory musím vykonávat praxi v lékárně. Tuto 
povinnost plním v rámci výkonu své vlastní soukromé lékárenské praxe. Jako provozovatel lékárny 
mám nepochybně právo být členem provozovatelské organizace, která podle zákona č. 48/1997 Sb. 
zastupuje provozovatele lékáren v dohodovacím řízení. Spolek POLP takovou organizací je a na jeho 
činnosti nevidím nic závadného.  
Mýlíte se, pokud se domníváte, že jako prezident stavovské organizace mám vystupovat ve prospěch 
všech farmaceutů a organizací. Mou povinností je hájit zájmy ČLnK a jejích členů. Tuto povinnost 
plním a oproti Vám se nedomnívám, že mi v jejím plnění brání mé členství ve spolku POLP. 
 
Předpokládám, že členové představenstva zachovávají důvěrnost materiálů, které se připravují pro 
jeho zasedání, a je tedy jen shodou náhod, že Vaše výzva přichází v předvečer hlasování o žádosti 
právě spolku POLP, aby jej v dohodovacím řízení zastupoval prezident ČLnK. Jak bude o této žádosti 
rozhodnuto, nemohu předjímat. Přijetí tohoto zmocnění musí být schváleno představenstvem a 
schváleno může být jen tehdy, pokud POLP bude souhlasit s tím, že v rámci zastupování budou zcela 
hájeny zájmy komory a jejích členů, s nimiž se POLP musí ztotožnit. Jedině tak bude naplněno to, po 
čem sama voláte. Pokud k tomu dojde, bude mít ČLnK jedinečnou příležitost se přímo účastnit 
dohodovacího řízení a předejít tak zbytečným dezinterpretacím, které provázely loňské dohodovací 
řízení. Velmi bych přivítal, kdyby se za GML dohodovacího řízení účastnil můj kolega PharmDr. Martin 
Kopecký, PhD., a to ideálně v roli koordinátora. To je ale zcela na této provozovatelské organizaci. 
 
Vaše náznaky, že budu klientelisticky upřednostňovat určité skupiny, ponechám bez komentáře. 
Stejně jako obvinění kolegyně Skopové ze lži. Myslím, že taková slova ničemu nepomáhají. O průběhu 
dohodovacích řízení z posledních let máme dostatek informací pro to, abychom dokázali posoudit, 
v čem a jak podpořit zájmy segmentu. Slepá podpora koordinátora, kterou poněkud autoritativně 
očekáváte, by se rovnala přesně tomu klientelistickému upřednostňování „určité skupiny“, před nímž 
varujete. 
 
Pokud jde o respektování usnesení sjezdů a emergentní systém, zrovna Vám nemusím vysvětlovat, že 
členové komory si představenstvo komory volí proto, aby v obdobích mezi sjezdy hájilo jejich zájmy, a 
to vždy s ohledem na aktuální vývoj. Představenstvo proto zcela respektuje zadání sjezdu a EGS 
v podobě, v jaké byl znám v listopadu 2018, kdy jej delegáti odmítli, jednoznačně odmítá. Svou funkci 
by ale plnilo špatně, kdyby se státní správou nevyjednávalo o tom, co lze nejen ohledně EGS pro 
lékárníky udělat. PČLnK si nemůže dovolit přístup založený na úplném odmítání všeho jen proto, že 
představitelé Ministerstva zdravotnictví náš stav v minulosti zklamali. I když by to bylo velmi 
pohodlné. Politické karty jsou ale v ČR nějak rozdány a nelze je ignorovat. 
 
Škoda, že svou žádost o účast na jednání PČLnK zasíláte takto na poslední chvíli. Není zvykem, aby se 
členové komory účastnili jednání PČLnK, ale pokud zájem zůstane na úrovni jednotek, není 
vyloučeno, že PČLnK takovou účast schválí. Za sebe dodávám, že účast by byla možná jen v případě 
absence některých členů PČLnK, protože kapacita jednací místnosti je při přítomnosti 20 členů PČLnK 
a dalších pravidelných 5 přizvaných osob nedostatečná. Vaši žádost vkládám do webového nástroje 
představenstva, a pokud se zítra dostavíte, bude o ní PČLnK i hlasovat. Nemohu Vám ale slíbit, že jí 
bude vyhověno a Vaše cesta nebude zbytečná.  
 
S pozdravem 
 
 
Mgr. Aleš Krebs, Ph.D. 
prezident 
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From: kristyna171@seznam.cz <kristyna171@seznam.cz>  
Sent: Monday, February 24, 2020 1:39 PM 
To: krebs@lekarnici.cz 
Subject: Žádost o podporu koordinátora v Dohodovacím řízení  
 
Vážený pane prezidente,  
 
tímto bych Vás chtěla vyzvat, abyste opustil v době trvání Vašeho mandátu spolek POLP, který 
zastupuje paní doktorka Skopová. K tomuto vidím několik důvodů:  
 
1. Jako prezident stavovské organizace máte vystupovat ve prospěch všech farmaceutů a organizací. 
 
2. Očekávám, že jako prezident a představenstvo podpoříte koordinátora segmentu, který má 
mandát většiny právnických osob a nebudete klientelisticky upřednostňovat určité skupiny. 
 
3. Paní doktorka Skopová během loňského Dohodovacího řízení nepravdivě informovala o jeho 
průběhu a poškozovala koordinátora  magistra Hampela, čehož jsem byla i osobně svědkem. Jako 
účastník Dohodovacího řízení jsem se osobně jednáních účastnila. Paní lékárnice prokazatelně lhala. 
 
Vážený pane prezidente, věřím, že takovéto praktiky nebudete podporovat a komora bude 
plnohodnotným podporovatelem koordinátora Dohodovacího řízení. Zároveň Vás chci vyzvat k 
respektování Usnesení sjezdů, a to i minulých ve věci Emergentního systému, kdy jeho zavedení jsme 
odmítli. Jde o další zbytečnou administrativní zátěž pro lékárny. Nezaznamenala jsem, že by se pozice 
lékárníků zlepšila, naopak například podivné prosazení jedné položky na recept apod. rozhodně 
nesvědčí o posunu reálných problémů farmaceutů v České republice. Stejní představitelé 
Ministerstva zdravotnictví vyjednávali s naší stavovskou organizací již v roce 2018 a nikdy nesplnili 
dohody. Následně se dokonce podíleli na diskreditaci farmaceutů, kteří na tyto věci prakticky 
poukázali jako tomu bylo v případě spolku Vaši lékárníci.  
 
Zároveň bych na Vás měla prosbu. Ráda bych se zúčastnila zítřejšího jednání Představenstva. 
 
Děkuji. 
 
S pozdravem a přáním hezkého dne 
 
Kristýna Pilátová 
Vaši lékárníci z. s. 
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